表1-4、亞洲大學醫學檢驗暨生物技術學系碩士學位論文研究計畫書審查申請表暨結果

亞洲大學   學年度第   學期
Asia University,   school year,   semester    
碩士學位論文研究計畫書審查申請表暨結果
(含作品、成就證明連同書面報告、技術報告或專業實務報告)
Application Form and Results of Master Degree Thesis Research Project Review
(Including: works, achievement proof, reports in papers, technical reports, or professional practice reports)
	系(所)別
Department
	
	申請日期
Application
Date
	YY / MM / DD

	班別
Degree
	碩士班Master Program
碩士在職專班In-service master program

	研究生姓名
Student Name
	
	學號
Student ID
	

	論文題目
Thesis Title
	(CH)
(EN) 

	指導教授
簽章
Advisor signature
	



說明(Explanation)：
1、 學位論文研究計劃書書面審查通過屆滿兩個月後始得舉行學位考試。
1、 The degree examination can be held two months after Master Degree Thesis Research Project Review has been approved.
2、 審查方式以書面審查為主。
2、 The method of review will be mainly focused on document review in papers.
3、 系(所)應成立「論文研究計畫書書面審查委員會」，審查委員由各系(所)指派至少兩位助理教授級以上教師擔任之。
3、 The department shall establish a “Master Thesis Research Project Paper Review Committee”. Each department shall assign at least two professor of assistant level or higher to be the Review Committee members.
4、 碩士生於本單上表填妥後，需檢附學位論文研究計畫書提要送至系(所)辦公室，以利安排書面審查相關事宜。
4、 After completely filling out the form on this sheet, a student shall enclose the paper(s) of the Master Degree Thesis Research Project and send it to the office of the department in order to arrange the related matters of document review.
	審查時間
Review Date
	YY / MM / DD       :       -       :      

	審查方式
Method of review
	書面審查Document review in papers
口試審查Interview/Oral Examination

	審查結果
Review results
	通過，可依原題目及計畫進行
Pass. The original title and plan of this research can continue.
通過，須參酌評審意見修正題目及計畫後進行
Pass. The title and plan of this research must be modified using the comments of the Review Committee.
不通過，重擬研究題目及計畫後，另行安排審查
Fail. After reconstructing the title and plan of this research, the student should arrange a separate review of the research.

	審查委員
簽章
Signatures of the Review Committee
	

	系(所)主任
簽章
Signature of the Department 
Chairperson 
	


                                                 (正本由系辦公室存查，學生可自行影印留存)
(The original text will be kept by the Department.
The student may keep a copy of this form.) 
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